
Oeverzwaluwen in Zonhoven
Oeverzwaluwen hebben in de Kauwbosstraat in een grote zandhoop hun nest gemaakt. Geweldig! De rust in het gebied moet 
bewaard worden, zodat de vogels ongestoord kunnen broeden. Het is goed om te horen dat de gemeente de zandhoop tijdens het 
broedseizoen niet zal verwijderen. Vandaar een oproep om voldoende afstand te houden van de zandhoop.

Permanente zandhoop
Het idee van de attente vogelaar om de zandhoop permanent te laten en het gebied aantrekkelijker te maken voor zowel vogelaars 
als wandelaars, klinkt geweldig. Het behoud van natuurlijke habitats en het creëren van een geschikte omgeving voor vogelsoorten 
is nodig. Het verhogen van de zandhoop met verticale wanden, het plaatsen van een leuke omheining, een informatief bord en 
zitbankjes zouden het gebied aantrekkelijker maken voor bezoekers.

Het is altijd goed om zo’n ideeën met de gemeente te delen. Om te kijken of er mogelijkheden zijn om het natuurproject in de 
Kauwbosstraat verder te ontwikkelen. En om de zandhoop permanent te maken. De gemeente kan oordelen of dat haalbaar is binnen 
het kader van natuurbescherming en de belangen van de lokale gemeenschap.

Een gezonde en evenwichtige leefomgeving
Het is belangrijk om ervoor te zorgen dat de eventuele veranderingen aan 
het gebied zorgvuldig gebeuren, met respect voor de natuur en de behoeften 
van de oeverzwaluwen. Het behouden van een gezonde en evenwichtige 
leefomgeving voor de vogels moet de prioriteit zijn.

Een geschikte nestplaats vinden
Nathalie Claes en Herman Wyrem gingen ter plaatse kijken en vergaarden 
ondertussen heel wat info. De locatie aan de kauwbosstraat kan moeilijk 
bewaard worden. Een berg zand is niet duurzaam. Enerzijds zullen de 
steilwanden die de zwaluwen gebruiken, snel verweren en verzakken 
door regen. Anderzijds is zo’n berg zand moeilijk te beheren en zullen er 
snel kruiden groeien. In een latere fase zal de berg zand misschien zelfs 
verbossen. De zwaluwen zullen dan geen geschikte nestplaats meer hebben. 
Gemeente Zonhoven bekijkt of er ergens anders een vaste constructie kan 
gebouwd worden in Zonhoven.

Zwerfvuilactie Mooimakers! 
Een propere stoep en een opgeruimde straat? 
Klinkt goed! N-VA Zonhoven zorgde ervoor.

Succesvolle uitstap naar Vlaams Parlement 
Op 15 maart bezocht ons bestuur samen met enkele N-VA-leden het Vlaams 
Parlement. Wat een toffe, leerrijke uitstap! Zuhal Demir maakte voor ons  
even tijd in haar drukke schema.

Gemeente Zonhoven zoekt permanente, geschikte 
nestplaats voor oeverzwaluwen.
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Verkeerscommissie
Dag Dirk, wat is de verkeerscommissie precies?
Dirk: “Als bestuurslid van N-VA Zonhoven maak ik deel uit 
van onze verkeerscommissie. Die bestaat uit mensen die zich 
betrokken voelen bij verkeersveiligheid: vertegenwoordigers 
van oudercomités, schooldirecteurs, de fietsersbond en  
vertegenwoordigers van andere partijen en verenigingen.”

Wat doet de verkeerscommissie?
Dirk: “De verkeerscommissie doet voorstellen aan het  
gemeentebestuur om de verkeerssituatie in Zonhoven te  
verbeteren. We beoordeelden de nieuwe fietsstraten op hun  
effectiviteit. De fietsstraat in de Schelstraat werd als zeer  
positief ervaren, terwijl die in de Kantoorweg eigenlijk niet 
veel lijkt bij te dragen. We bespreken ook snelheidsmetingen.  
Ik vroeg aan de politie LRH (Limburg Regio Hoofdstad) om 
een snelheidscontrole op de Molenweg te houden. Uit die  
controle blijkt dat ongeveer een op de vijf automobilisten  
te snel rijdt. In de toekomst zullen nog meer metingen volgen. 
We bekijken welke maatregelen het gemeentebestuur kan 
nemen om de verkeerssituatie veiliger te maken.”

Kan je nog enkele voorbeelden geven van onveilige  
verkeerssituaties?
Dirk: “Bewoners van de Vogelsancklaan benaderden mij over 
verzakte putdeksels. Die leidden tot meerdere valpartijen.  
Ik meldde het probleem bij het Agentschap voor Wegen en 
Verkeer. Ook merkten buurtbewoners van de Reuvoortweg 
op dat er te snel gereden wordt in hun straat. Dat is gevaarlijk 
voor de schoolgaande kinderen. Ik heb de gemeente gevraagd 
om voorlopig waarschuwingspoppen van Victor Veilig te 
plaatsen. Daarnaast zal ik tijdens de verkeerscommissie vragen 
om een snelheidsmeter met smiley te installeren, zodat auto-
mobilisten zich bewust worden van hun snelheid.”

Kunnen burgers jou gemakkelijk bereiken?
Dirk: “Het is belangrijk dat mensen mij op de hoogte stellen 
van verkeersonveilige situaties. Dan kan ik die bespreken 
tijdens de verkeerscommissie. Dankzij de inzet van buurt- 
bewoners is het ons gelukt om de fietsoversteekplaats bij de 
Vogelsancklaan/Nachtegalenstraat te verbeteren. Ook zorgden 
we ervoor dat de snelheidsbeperking op de Vogelsancklaan  
van 70 km/u eerder wordt aangekondigd dan voordien. Die 
oversteekplaats is nu een voorbeeld van hoe het beter kan.”

Merkt u een onveilige verkeerssituatie op? Heeft u ideeën 
ter verbetering? Contacteer mij via dirk.dewolfs@n-va.be. 
Samen maken we Zonhoven veiliger.

Aanmaningsprocedure OCMW
In ons vorige huis-aan-huisblad meldden we dat na tien jaar de aanmaningsprocedure van het OCMW nog steeds niet op punt 
stond. Raadsleden Nathalie Claes en Els Poecks vonden dat onaanvaardbaar. Ze gingen in gesprek met de financieel directeur. 
Als raadslid in het bijzonder comité voor de sociale dienst volgde Els Poecks de genomen maatregelen op. Dankzij de tussen-
komst is de procedure nu eindelijk geoptimaliseerd en zijn de aanmaningen verstuurd.

Openstaande bedragen opvolgen en aanmaningen versturen
Tijdens de gemeenteraad van 22 mei kreeg raadslid Nathalie 
Claes de bevestiging dat de eerste deurwaarders zijn  
ingeschakeld. De openstaande bedragen worden opgevolgd  
en de aanmaningen zijn verstuurd. Een stap in de goede  
richting in het oplossen van het langdurige probleem!

Terugvorderbare steun terugbetalen aan OCMW
Terugvorderbare steun moet terugbetaald worden aan het 
OCMW. Door dat correct op te volgen, kan het OCMW te 

allen tijde handelen op basis 
van actuele en juiste informa-
tie. We streven ernaar om onze 
gemeenschap te ondersteunen en 
te verbeteren waar mogelijk. Wij 
zijn trots op de inzet van onze 
raadsleden om de kwestie aan het 
licht te brengen en op te volgen.

Wist u dat...
… onze brievenbussen naar  
de hemel staan? U vindt er  
een op Reuvoortweg 3 (dicht  
bij begraafplaats Centrum) en  
een op Halveweg 145 (dicht bij 
begraafplaats Halveweg). Heeft  
u vragen? Stuur een mail naar 
wyrem.herman@n-va.be.

… ons raadslid Nathalie Claes op 16 juni een tweede huwelijk 
voltrok? Wilt u dat iemand van onze N-VA-raadsleden uw 
huwelijk voltrekt? Spreek dan ons bestuur aan. Zij ondernemen 
met veel plezier de nodige stappen.

… de N-VA-familiedag plaatsvindt op  
10 september 2023? Noteer de datum alvast  
met stip in uw agenda. De N-VA blaast  
verzamelen in Plopsaland De Panne voor  
een familiedag vol plezier, avontuur en 

een vleugje magie. En K3 treedt op! Iedereen is welkom bij de 
N-VA-familie, dus nodig uw familie, vrienden en buren uit. 
Schrijf u snel in via de QR-code. Of surf naar www.n-va.be/
familiedag2023. Tot dan!

… u alle info over de werken in dorpshart 
Zonhoven kan vinden via deze QR-code? 
Of surf naar www.zonhoven.be/dorpshart.

Nieuws uit de gemeenteraad
Tijdens de gemeenteraad van 22 mei stelde fractievoorzitter 
Nathalie Claes terecht de vraag of de schuld per inwoner niet 
zal stijgen tijdens de nieuwe legislatuur. Het is zorgwekkend 
dat het nieuwe bestuur al zal starten met een verhoogde schuld 
per inwoner. Met de geplande projecten en werkzaamheden 
zullen er leningen moeten worden afgesloten. En dat leidt  
onvermijdelijk tot meer schulden. We moeten ons niet blind-
staren op de beweringen dat de schuld per inwoner daalt en 
niet stijgt. De stijging zal tegen 2025 duidelijk zichtbaar zijn.

We moeten als gemeenschap een realistisch beeld hebben van 
onze financiële situatie. Hoewel er wellicht plannen en beloftes 
zijn om de schuld onder controle te houden, is waakzaamheid 
nodig. We moeten de mogelijke gevolgen van toekomstige 
leningen en projecten erkennen.

Bank Kauwbosstraat 
Tijdens ons bezoek aan de oeverzwaluwen 
werden Nathalie en Herman aangesproken over 
de vernielingen aan de banken in de Kauwbos-
straat. Een was al vernield, een tweede is nu 
beschadigd. Fractievoorzitter Nathalie meldde 
het aan de gemeente. 

Welke oplossing is er?
Beveiligingsmaatregelen zoals camera’s. Daar-
naast mogen er ook vuilnisbakken geplaatst 
worden: we hebben gemerkt dat er honden- 
poepzakjes en zwerfvuil op die plaatsen liggen. 

Welke maatregelen worden genomen?
Voorlopig komt er geen vuilnisbak. De teams 
die zwerfvuil opruimen, zullen extra controles 
uitvoeren. Daarnaast worden er paaltjes geplaatst 
om autoverkeer te voorkomen.

Dirk Dewolfs

Meer info? Scan mij!

Meer info? Scan mij!
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


